



Anti-epidemic Measures and Things to Note at EAH Hostel

1. When entering the hostel, students must **scan the Venue Code** through the Macao Health Code mobile application and **present a valid green Macao Health Code**.
2. On daily basis, students must **return to the hostel no later than 12 midnight**. Residents who need to “return to hostel later than 12 midnight” or “stay overnight elsewhere” must lodge an online declaration with valid reasons before leaving the property. **IT IS NOT RECOMMENDED TO RETURN TO HOSTEL LATE OR STAY OVERNIGHT ELSEWHERE DURING THIS SPECIAL EPIDEMIC PERIOD.**
3. As responsible citizens, we should respond to the nation’s call to cooperate in the fight against the spread of the outbreak in the community. Therefore, we **strongly urge all current hostel residents to refrain from gatherings** in order to prevent any cross-infection.
4. All hostel residents will be required to have his/her **body temperature measured daily (also upon going out and returning the hostel)**. If there are any symptoms of sickness or fever, one will be instructed to consult medical advice at once.
5. To avoid crowd congregation, certain facilities at IFTM are **closed**, please take note of this and do not pay visits there.
6. All hostel residents **must wear masks** in public areas of IFTM and when going out, and to **avoid crowd congregation**.
7. **Everyone must adhere to any existing epidemic preventive measures.**

新型冠狀病毒抗疫措施及於東亞樓宿舍的注意事項

1. 宿生須以「澳門健康碼」掃瞄場所二維碼及出示綠色健康碼方可進入宿舍。
2. 宿生需於每天晚上十二時前回到宿舍，如需夜歸/外宿，必須於離開宿舍前先寫網上申請表，並列明原因。疫情期間不建議夜歸或外宿。
3. 因應全民配合抗疫的基本公民義務和責任，強烈呼籲目前在校宿生**避免聚集**，防止交叉感染。
4. 所有宿生必須每天接受**測量體溫**（包括外出及歸來時），如出現發熱或不適症狀，應立即就醫。
5. 為避免人群聚集，澳門旅遊學院的**某些設施已關閉**，請注意並請勿前往。
6. 為己及人，宿生於學院的公共區域必需**佩戴口罩及避免群體聚集**。
7. 所有宿生必須嚴格遵守現行的防疫措施。

Last Update: 14 January 2022